



Prayer Letter - 26th of each month
Gebetsbrief - 26. jeden Monat



November 2013

Hebrew 13, 16:

Keep doing good works and sharing your resources, for these are the kind of sacrifice that please God. Good God, at the beginning of the new church year we give thanks: you gave us our live.

We pray and ask: Guide and direct us. Let us use the time you open for us to do what is good, to act in love, to share peace.

H.G. Krabbe

Hebräer 13, 16:

Gutes zutun und mit anderen teilen vergesst nicht; denn solche Opfer gefallen Gott.

Vater, zu Beginn des neuen Kirchenjahres danken wir dir: Bis hierher hast du unser Leben erhalten.

Wir bitten dich: Führe und leite uns weiterhin. Lass uns die Zeit, die du uns eröffnest, nutzen, um Gutes zu tun, Liebe zu üben und Frieden zu säen.

H.G. Krabbe

Dear Friends in DIAKONIA,

Prayers:

- for the people on the Philippines –
- for the politicians and all of us, to take our responsibility for this our world and future generations

May we be open to Gods presence in this season of Advent!

Again- next month I will write the last prayer mail – anyone ready to take over?

Liebe Freundinnen und Freunde in DIAKONIA

Gebetsanliegen:

- für die Menschen auf den Philippinen
- für die Politiker und uns all die wir Verantwortung für diese unsere Welt tragen, auch für kommende Generationen

Lasst uns offen sein für Gottes Gegenwart im Advent!

Noch einmal – im Dezember schreibe ich die letzte Gebetsmail – ist jemand bereit zu übernehmen?

Connected in Prayer and Service/ Verbunden im Gebet und Dienst,

Schwester Doris Horn